
PROTOKÓŁ NR 60/18

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 09 maja 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 18:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca - Przewodniczący Komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona, Paweł Ciszewski.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Łubiński

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia -  zatwierdzenie porządku obrad.

2. Ocena stanu technicznego mienia komunalnego.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył posiedzenie, zapoznał zebranych z

porządkiem, który został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad. 2 Zgodnie z planem, Radni wybrali się w teren. Celem wyjazdu było zapoznanie się ze stanem

technicznym mienia komunalnego w Kowarach.

Jako pierwszym był teren ul. Borusiaka, Rzemieślniczej,  Jeleniogórskiej, dzielnica Wojków, ul. Batorego i

Waryńskiego.  Wszelkie  spostrzeżenia  wpisane  są  we  wnioskach.  Radni  w  ramach  posiedzeń  Komisji

Gospodarki Komunalnej zaplanowali jeszcze dwa takie wyjazdy w kolejne dzielnice miasta.

Ad. 3  W sprawach różnych radni zwrócili  uwagę na nieskoszoną trawę w mieście,  zaopiniowano

projekty uchwał w/s nazwy ulicy i planu zagospodarowania przestrzennego.

Wnioski Komisji:

1.  Członkowie Komisji  Gospodarki  Komunalnej  zwrócili  szczególną uwagę na stojące  pustostany przy  ul.

Waryńskiego. Dwa niewielkie budynki usytuowane naprzeciw nowo wybudowanego bloku uległy spaleniu.

Stoją w stanie ruder i kwalifikują się do rozbiórki,  ewentualnie gdyby znalazł się kupiec to do sprzedaży.

Wnioskujemy o wszczęcie działań w kierunku uporządkowania tych ruin. Podobnie ruinę po spaleniu przy ul.

Wiejskiej, w pobliżu byłego sklepu nr 56, ul. Wiejska.

2. Na ul. Chopina stoją pojemniki na segregowane odpady. Kiedyś były usytuowane w innym miejscu bliżej

bloków  przy  ul.  Leśnej.  Mieszkańcy  ul.  Chopina  nie  chcą  aby  naprzeciw  ich  okien  stały  te  pojemniki.

Wnioskujemy o zmianę miejsca tych pojemników (w pobliżu nieruchomości P. Parkitnych) i zlikwidowanie

całkowicie pojemników przy ul. Batorego, gdyż są przyczyną powstawania wysypiska śmieci.



3. Na ul.  Słonecznej dokąd udali się radni,  są garaże. Kilka z nich jest zagospodarowane i  używane, dwa

garaże stoją puste, są zanieczyszczone. Jeżeli zarządza nim ZEZK to należy je wynająć. Na ul. Słonecznej jest

sterta śmieci niewiadomego pochodzenia. Wnioskujemy o sprzątnięcie tych śmieci.

4.  Przy  Szkole  Podstawowej  Nr  3,  przy  boisku oddzielonym drogą,  są  działania  wytyczone  pod budowę.

Działki  te  są  zarośnięte,  zalesione,  nie  mają  wyglądu działek  pod budowę do sprzedaży.  Wnioskujemy o

uporządkowanie tych działek i innych przeznaczonych na sprzedaż pod budowę. Działki zarośnięte, zalesione,

zabrudzone, nie są dobrą wizytówką i nie przysporzą chętnych do zakupu.

5. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje o zadbanie placów zabaw (wykoszenie) przy ul. Matejki oraz

boiska na Wojkowie.

6.  Na ulicach Witosa,  Rzemieślniczej,  studzienki usytuowane na jezdniach są  pozapadane.  Wokół  każdej

studzienki  zapadnięcia  są  w  znacznym  stopniu.  Wnioskujemy  o  zapobieżenie  zapadaniu  studzienek  i

uzupełnieniu brakujących puzzli (kostki) na ul. Rzemieślniczej. Częściowe braki kostki, powodują niszczenie

następnych powierzchni ulicy.

7. Wszechobecne dziury w jezdniach (ulicach), pozapadane studzienki wymagają natychmiastowej naprawy.

Przy ul. Dworcowej „straszy” mur nieruchomości 1-go Maja 76. Wnioskujemy o odnowienie (pomalowanie)

tego muru i wyrównanie jezdni.

8. Przy byłej Fabryce Dywanów- obecnie firma „Meble na wymiar” jest wysypisko śmieci aktualnie zarośnięte.

Wnioskujemy o usunięcie tych śmieci lub zmuszenie właściciela „Meble na wymiar” do tego uprzątnięcia.

9. W dzielnicy Wojków przy ul. Jagiellońskiej 3 przy wejściu do budynku leży ogromny krąg kamienny, który

ma zabezpieczać studzienkę. W tym kształcie w jakim jest, stwarza zagrożenie dla zdrowia, obok jest dół,

który nie  wiadomo czemu ma służyć.  Mieszkańcy przykryli  go deską i  zabezpieczyli,  aby nikt  nie wpadł.

Wnioskujemy o doprowadzenie tego miejsca do porządku. 

10.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  o  naprawienie  schodów  na  osiedlu  Wojków  przy

ul. Jagiellońskiej, sprawa pilna! Nie czekać aż się zawalą całkowicie.

11. Wnioskujemy o postawienie koszy na odpadki przy ul. Jagiellończyka przy ławkach. Nie ma tam żadnego

pojemnika na śmieci.

 Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                        Krzysztof Gorczyca


